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14 år uten lokalbutikk i
bygda er nå over – og alle
møtte til åpningen
Bygdefolket møtte mannsterkt opp da Gunnhill Andreassen erklærte
den nye topp moderne dagligvarebutikken i Kongsvik for åpnet.

FOLKSOMT: Fortauet og parkeringsplassen til den nye butikken i Kongsvik, var fullsatt under åpningen torsdag ettermiddag FOTO: HANS VIKTOR ØYE
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HARSTAD 
Klikk   her   for    

kundeavis 

I 14 år har bygda vært fri for matvarebutikk. Torsdag ettermiddag ble det slutt på
det. Da åpnet nemlig Andreassen det man kan kalle «fremtidens butikk» i bygda.
Det dreier seg om en ubetjent kolonialbutikk som har åpent 24 timer i døgnet. -
Butikken er nå åpnet og skal aldri mer lukkes, sa Søren Solvang i det statlige
prosjektet «Merkur», som var en av de aktive støttespillerne.
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Mye folk

Satser på eldre

God hjelp

Det var stor ståhei utenfor butikken før den of�isielle åpningen. Folk hadde møtt
opp i god tid før den of�isielle åpningen og mange benyttet sjansen for å ta den nye
butikken i et nærmere øyesyn. Det så ut til at folk likte det de så. -Mange vil sikkert
synes det er litt tynt med varer nå i begynnelsen. Det er fordi vi ønsker at folk selv
skal bestemme hva de vil ha. Derfor må vi bruke litt tid for å la det gå seg til. Dette
skal være bygdefolkets butikk, sier daglig leder Lena Benjaminsen og styreleder
Charlotte Paulsen.

Selv om det er en hypermoderne butikk, ønsker de å satse på de eldre. -Mange
eldre synes det er gøy med det nye. Det er jo enkelt og alle kan lære det, sier
Benjaminsen.

ÅPNET: Styreleder Charlotte Paulsen (tv) og daglig leder Lena Benjaminsen foran noen av de mange som møtte opp
til åpningen av den nye butikken i Kongsvik FOTO: HANS VIKTOR ØYE

De tar også sikte på å bringe varer til de som måtte ha behov for det.

De benyttet anledningen til å takke alle dem som hjalp til med etableringen. -Vi har
fått hjelp i alle ledd. Uten alle dem som har stått på for oss, hadde dette ikke gått an,
sier de to initiativtakerne.
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Godlynnet ordfører

Bygdas hjerte

Første kunder

Fikk «ja» – jubler for ølsalg uten betjening i butikken

LES OGSÅ:

De �ikk da også ros fra butikkjeden for å ha gått igjennom en bratt læringskurve og
at den imponerende innsatsen var avgjørende for resultatet.

Ordfører Odd Arne Hansen (SV) var i skikkelig godt lynne i sin tale. -Jeg er altså en
ordfører som er kommet til ordførerbygda, Man kan bli forvirret av det meste, sa
han og �ikk en klappsalve og latter tilbake.

Både han og Andreassen roste de unge voksne som nå hadde snudd bygda på
hodet, fra pessimisme til fremtidstro og optimisme. -Nå har de fått nærbutikken,
som mange mener er bygdas hjerte. Videre har de sikret skolen og barnehagen. De
får til og med et privat drevet bibliotek. Her er det både bolyst og livslyst, slo de to
fast.

Som nevnt er det samarbeidet i bygda som har gjort butikken mulig. Ikke minst
Torhild og Eskil Paulsen. Det var han som i sin tid satte opp bygget som nå er
butikk. Derfor var det naturlig å la de to foreta den første of�isielle handelen. -Vi bor
rett her oppe og har kort vei til butikken. Tidligere har vi måtte kjøre til Kilamyra og
Evenskjer for å handle. Det er dyrt, så denne butikken vil vi bruke, slår de to fast.

https://www.ht.no/nyheter/i/abrVVa/fikk-ja-jubler-for-oelsalg-uten-betjening-i-butikken


▼ ANNONSE▼ ANNONSE

ÅPNINGEN: Gunnhill Andreassen foretok den offisielle åpningen av butikken. FOTO: HANS VIKTOR ØYE
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GODLYNNET: Ordfører Odd Are Hansen var i skikkelig godlynne i sin tale. FOTO: HANS VIKTOR ØYE

SMAKFULLT: Det er en smakfull butikk som åpnet dørene i Kongsvik FOTO: HANS VIKTOR ØYE



▼ ANNONSE▼ ANNONSE

UTFORSK TEMA:

BUTIKKER TJELDSUND NÆRINGSLIV

FØRSTE: De første kundene var Thorill og Eskil Paulsen. FOTO: HANS VIKTOR ØYE

OLDTIMER; Her er firmabilen FOTO: HANS VIKTOR ØYE
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Se flere kommentarer

Populære Aktuelt Siste Første

Svein-Olav Karlsen
for 14 timer siden

Gratulerer så mye 😃👍

Rapporter Svar

Gunn Laila Zahl Johansen
for 14 timer siden

Gratulerer🇳🇴❤ 🥳🌹👍

Rapporter Svar
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Si din mening, camilla_moen
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Nå er åpningsdatoen
til den døgnåpne
butikken klar 

Her har de suksess
med alkoholsalget som
Kongsvik prøver å få til


Her klipper Gunnhill
Andreassen snora og
nybutikken i Tjeldsund
er åpen 

Dette skjer under årets
Harstad Havnelangs 

Feirer 30 år med
jubileumskonsert i
Storsalen: – De har
verdens største
spilleglede 

6-8 åringene fra HK
Lia-Brage ble
overrasket med nye
drakter 
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